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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képvisel őcsoportja
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Készített-e már a Kormány, illetve az MNV Zrt stratégiát a nemzeti vagyo n
fejlesztésével és hasznosításával kapcsolatosan?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormánytöbbség által megalkotott vagyontörvénnyel elérni kívánt általános cél az volt ,
hogy javuljon a nemzeti vagyonnal való gazdálkodás átláthatósága, hatékonysága . Célként
fogalmazódott meg az is, hogy megteremtődjenek a feltételek a nemzeti vagyon hosszú távú
hasznosítása terén új, a korábbinál hatékonyabb és költségtakarékosabb megoldáso k
alkalmazásához. A nemzeti vagyonnal való gazdálkodás átláthatósága az MNV Zrt
megalakulása óta eltelt id őszakban nem javult, és egyel őre nem ismert az sem, hogy teljes
körűen az a nemzeti tulajdonban lévő vagyontömeg sem, mellyel gazdálkodni kellene .
Mindezek alapján felmerül a kérdés, hogy a vagyonkezelő elkészítette-e azokat a stratégia i
dokumentumokat, amelyek elfogadása esetén el ő lehet segíteni a törvényben meghatározott
célok teljesülését .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezem tehát, hogy készült-e olyan tanulmány, amely bemutatja a nemzeti vagyon hosszú
távú hasznosításának a korábbinál hatékonyabb és költségtakarékosabb megoldásait? Készült -
e olyan stratégia, amely bemutatja a vagyonkezel ő nemzeti vagyon fejlesztésével és
hasznosításával kapcsolatos terveit? Amennyiben vannak ilyen elfogadott stratégiák, akko r
azok megismerhetőek-e a nyilvánosság részéről?

Várom megtisztel ő válaszát .
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